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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit sikerült hat hónap alatt kideríteni a Balásy-féle 
kommunikációs üzletekről?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

 

Az mfor.hu portálon megjelent „Balásy Gyula cégei több mint 100 milliárd forintnyi megbízást
kaptak  a  nyomozás  megindítása  óta”  című  cikkben  arról  írnak,  hogy  „április  elején  indítottak
nyomozást  a  kormány  kedvenc  plakátosa  –  valójában  inkább  kommunikációs  és
rendezvényszervezési mágnása – cégeinek egyes szerződései miatt. Megnézték, hogy az azóta eltelt
időben mennyi munkát kapott a Balásy-birodalom a Nemzeti Kommunikációs Hivatal beszerzésein
keresztül. Több mint 100 megbízás, több mint 100 milliárd forint a mérleg.”:

„Idén  április  3-i  dátummal  tájékoztatta  arról  Polt  Péter  legfőbb  ügyész  Vadai  Ágnest,  a  DK
parlamenti képviselőjét, hogy hűtlen kezelés és más bűncselekmények miatt rendeltek el nyomozást
Balásy Gyula egyes, túlárazottnak tűnő szerződései miatt. Az ellenzéki képviselő a Szabad Európa
cikke  nyomán kérdezte  a  főügyészt,  a  lap  ugyanis  részletesen  ismertette,  milyen  trükkökkel  és
módszerekkel élhetett Balásy Gyula cégcsoportja, élén a New Land Mediával és a Lounge Design
Kft.-vel.  Ezek a cégek a Rogán Antal  tárcája alatt  működő Nemzeti  Kommunikációs Hivatalon
(NKOH) keresztül milliárdos tételben kapnak közpénzes rendezvényszervezési  és kommunikációs
megrendeléseket.  A  lap  szerint  néhány  tétel  a  piaci  ár  többszörösén  szerepel  a  Balásy-féle
árajánlatokban, de főként az óraszámokkal és a darabszámokkal trükközhetnek. 

(...)

Cikkünk megjelenésekor arról írtunk, hogy napok óta hiába próbáljuk megtudni a rendőrségtől,
hogy tart-e még a nyomozás és hogy történt-e gyanúsítotti kihallgatás. Csütörtökön a rendőrség
válaszolt: a nyomozás tart, de annak érdekeire hivatkozva nem árultak el részleteket.”



 

Kérdezem Önt:

Mit sikerült hat hónap alatt kideríteni a Balásy-féle kommunikációs üzletekről?

 

Budapest, 2024. október 12.
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Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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